

# GODTHÅB SAMRÅD

## Referat fra :

**Emne:** Arbejdsgruppemøde / Brugergruppemøde (19)

**Dato:** Onsdag den 22. maj 2024 kl. 1900-2100.

**Sted:** Ridemandsmølle, mødelokalet.

**Deltagere:** Medlemmer af Godthåb Samråd, og medlemmer af Brugergruppen Ridemandsmølle:  
Herudover deltager Charlotte og Rikke.  
Anni fra lyngbjerggårdskole lidt senere.

**Fravær med afbud:** Erik, Lone, Maggi og dagplejere

**Fravær uden afbud:**

## Dagsorden til ordinært møde:

### 1) Godkendelse af dagsordenen.

ok

### 2) Opsamling på sidste møde

- Nye telte og bord – Hvor skal de være. Orientering ved Poul
- Kirkemarken – Orientering ved Poul

### 3) Aktiviteter 2024

- **Fællesspisninger**

Fællesspisning for bestyrelser i de foreninger, der er repræsenteret i Samrådet: Skulle afholdes den 11. april 2024. Men aflyst p.g.a. for få deltagere: Evaluering.

Stemning for at vi skal forsøge igen til efteråret. Der var for mange arrangementer i foråret. Peter vil gerne være med igen. Sidst september først oktober

# GODTHÅB SAMRÅD

## Sankt Hans

### Program:

- 1800:
  - Hoppeborg lukkes op (Poul bestiller og starter)
  - Boder fra Lyngbjerggårdsskole og borgerforeningen åbner
  - FDF laver snobrød
- 1930:
  - Underholdning ved børnekor. Henrik undersøger og vender tilbage.
  - Andet??
- 2000:
  - Borgerforeningen tænder bål. Lyngbjerggårdskolen har sørget for Heks!
  - Poul finder sang. Kopieres ved menighedsrådet / arkivet.
  - Trine synger for.

Program slås op på FB og i udhængsskab

Borgerforeningen opstiller lille scene og højtalere.

- **Byfest**

**Da PED ikke var tilstede, var der kun input omkring, hvad der forventes.**

- Opvisning ved Taekwondo på bålpladsen .
- Bod ved Taekwondo
- Opstilling af området. Skal det være som vanligt.
- Vi regner med opstilling af alle telte.
- Kirken giver som vanlig morgenkaffe.
- Arkivet vil gerne udvide i salen med film / billeder
- PED og Poul tager kontakt til nærmere planlægning og melder ud før sommerferien.

- **Julebasar**

Datoen er fastlagt til lørdag den 23. november 2024, i tidsrummet 10 til 16, hvorefter der vil blive tændt juletræ.

Charlotte og Rikkes "ønskeliste"

Lyskæde rundt på gårdspladsen. Kombineres med indkøb af stjerne til gadebelysning.

- Peter kommer med liste og priser. Charlotte med pris på lyskæde. Senest ultimo juni, så der kan nås at søge LU om midler. Poul søger LU.
- Charlotte vil gerne have tilbagemelding fra foreninger, hvad de ønsker at byde ind med. Tilbagemelding til Charlotte på mail: [charlottesmangaard@live.dk](mailto:charlottesmangaard@live.dk)
- Duge lånes fra TRIM. OK
- Kan Grøn gruppe skaffe "varmekilde" = Træstubbe. Undersøges
- Fakler ved FDF

# GODTHÅB SAMRÅD

- Er der stemning for at nogle byder ind med madlavning i forsamlingshuset til sultne borger. Anni undersøger. Peter reserverer forsamlingshuset.
- Kan nogle skaffe halmballer. Gamle højtryks.??
- Reklame i kirkebladet. Evt. flyvers. Henrik kontakter Tina.

- **Aktivitetskalender og Begivenheder på FB ??**

Meddelelse fra Susanne Kabel:

Du får lige et input til mødet i aften vedr. fælles begivenhedskalender på Godthaab9230

Ift. foreninger så bruger mange den allerede:

- Kirken
- Godthaab Borgerforening
- Kvindenetværket
- Lokalthistorisk arkiv
- FDF
- Konsultationen
- Folkedanserne

Jeg har startet en dialog med Lyngbjerggaardskolen, og de er med på den, og jeg skal forbi for at "uddanne" deres sekretær til at lægge ind. Jeg har prajet TRIM både Per og Tina flere gange, og bemærket de har lagt ind på Godthaab Gruppen, så de skal lige det rigtige sted hen. Og så mangler vi at Hammerværket kommer med også. Har lige fået en mail fra Agnes Rønager, at hun vil slettes som administrator – måske har hun misforstået noget? Men de skal selvfølgelig også med. Du må gerne skubbe til dem i aften. Hvem mangler ellers?

EN VIGTIG BESKED:

Læg alle de begivenheder I har besluttet en dato på ind i kalenderen, og så kan der komme yderligere informationer, som I har dem klar. Det lønner sig med deltagere (folk får det i kalenderen) og samtidig kan alle vi andre kigge ind, når vi planlægger og dermed hjælpe hinanden.

## 4) Bordet rundt.

**Poul** orienterede om evt. renovering af Gule Hus,

**Susanne A:** FDF der er kommet 2 nye leder, 2 "tanter" og 4 nye medlemmer. Gode aktiviteter. Annoncer på fb. Kontakt med skole, der kan bruge FDF grunden til undervisning samt deres kanoer. Der kommer en side i kirkebladet. FDF bliver mere synlig i gadebilledet. Ved at starter en støtteforeningen til FDF. Hovedmål at støtte mødeaftner og lejreture.

**JO- Arkivet:** Vil gerne opbevare alt hvad der er af referater og lignende fra alle foreninger. Sendes til JO på mail. Evt. via USB stik.

Arkivet er nu renoveret og bliver indviet den 31. maj. Kl 14.

JO har søgt til nyt tag på FDF Stordalshytten.

# GODTHÅB SAMRÅD

**Peter:** Lige haft cocktail fest m.v. 80 deltagere. God fest. Teater Nordkraft kommer i juni med nyt show og spisning

Åbent forsamlingshus. Maggi har lavet et foredragsaften omkring beredskab.

Alle aktiviteter er lagt på FB

Nytårskoncert m. bobler jan/ feb. 2025

Søren: Folkedanserne ligge lidt stille i sommertiden. Skal til Norge i juli.

**Anni.** Præsenterede sig selv. Er ny repræsentant for Lyngbjerggårdsskolen.

Forældre er stærkt inddraget i den nye hal. Indvies den 14 september.

**Henrik (Taekwondo)** : 5 års fødselsdag til august. Der er lavet en del om i området. Glade for at være her.

I forbindelse med graduering er der fest for forældre. Der er pt 110 medlemmer.

Der er startet et yogahold op under deres "vinger"

Henrik er blevet repræsentant i international foreninger.

**Per TRIM:** Slut i juni er der klubmesterskab. Der er plads til alle.

PED står for byfesten, der er skilt ud fra selve foreningen.

Ca. 50 medlemmer.

**Henrik:** Holdt orienteringsmødet i forbindelse med valg til efteråret. Det mødte kun 3, men det ser ud til at der kommer nok, så menighedsrådet kan fortsætte.

Arrangementer er ved at afslutte her til sommer. Starter op igen til efteråret med formiddagscafe.

Der er ligeledes fortsat strikkecafe.

Stordalsmølle går trægt med udlejningen.

**Benny:**

**Hammerværket:**

Har fået sponsoreret et nyt vandhjul .

Ved renovering af skorsten har de fået penge fra flere fonde og kommunen.

Storkereden er klar, hvis storken kommer.

Musikaften den 18 08 i smedjen.

# GODTHÅB SAMRÅD

**Grøn Gruppe:** Oprydning i forbindelse med nedskæring af træ rundt i området. Kommunen havde glemt det. Men det bliver lavet nud.

## 5) Eventuelt

### Rygning på gårdspladsen.

Debat om evt. skilte. Enighed om, at vi ikke sætter skilte op, men prøver med anden form for "askebæger"

## 6) Næste møde

Onsdag den 31. juli 2024 kl. 19-21. Mødelokalet Ridemandsmølle.

Referent.

*Poul Tradsborg*